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Rui Huang 

Beijing 

+86 10 8525 4603 

rui.huang@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ Outbound investment 

◼ General corporate 

◼ Capital markets 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Huang specializes in public and private financings (equity and debt), mergers and acquisitions, 

corporate establishment and restructuring, and foreign direct investment.  She has represented many 

Chinese and international companies in a wide variety of cross-border transactions in diverse 

industries such as telecommunications, the Internet, information technology, consumer goods, 

education, healthcare, biotechnology, and pharmaceuticals. 

EDUCATION 
Ms. Huang graduated from Peking University in 2011 with an LL.B. degree and a Bachelor of 

Economics degree.  She also obtained an LL.M. degree in International Economic Law from Peking 

University in 2013. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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黄瑞 

北京 

+86 10 8525 4603 

rui.huang@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 境外投资 

◼ 一般公司事务 

◼ 资本市场 

工作经历 

黄律师专长于创业投资及私募股权投资、兼并收购、外商投资、境内外上市重组等业务，对

相关产业政策、架构设计、资本运营、产业投资、项目运作等有具体、深入的了解和丰富的

实务经验。黄律师代表的客户广泛而多元，包括许多知名企业、投资基金、初创企业和正在

快速成长的公司，涉及互联网、电信、信息技术、消费品、教育、生物、医疗和制药等行业。 

教育背景 

黄瑞律师于 2011 年毕业于北京大学，取得法学学士和经济学学士学位，之后继续在北京大学

法学院攻读并于 2013 年获得国际经济法法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


